



جامعة الإمام عبدالرحمن بن فيصل
حاصلة على الاعتماد المؤسسي الكامل وغير المشروط لمدة سبع
سنوات من المركز الوطني للتعليم والاعتماد الأكاديمي (2015-2022)
IAU has received its full institutional accreditation for 7 years
by the NCAAA (2015-2022)

STARS



جامعة الإمام عبدالرحمن بن فيصل
محصنة 5 نجوم في التعليم (2020)
IAU is rated 5-stars in Teaching (2020)

Empowering
The Academic
Community
To Innovate
& Impact
Education

جامعة الإمام عبدالرحمن بن فيصل
IMAM ABDULRAHMAN BIN FAISAL UNIVERSITY
عمادة تطوير التعليم الجامعي
Deanship of Academic Development

تمكين
المجتمع الأكاديمي
للابتكار والتأثير
في التعليم

Enrichment
Training Programs
for Faculty Members

البرامج
الإثرائية
للأعضاء هيئة التدريس

15th Week

الأسبوع الخامس عشر

These training programs are for faculty members

هذه البرامج التدريبية مخصصة لأعضاء هيئة التدريس

Mon. 23 Nov 2020 10:00 AM - 12:00 PM

zoom English

Advance Multiple Choice Questions to Test Higher Order Thinking Skills

Dr. Ali Bawaneh

This workshop is projected to define and underline the importance of constructing MCQ higher order test, converting essay questions into a multiple-choice format while testing higher order level. It also intended to apply long questions in objective format. This will allow faculty members to standardized essay and long questions grading system. Participants will be provided an opportunity to practice and learn the best ways to integrate subjective questions in the form of multiple-choice format.

الجمعة 1442/11/23 م

zoom

الثلاثاء 1442/11/23 م - 12:00 ص

مهارات التفكير الناقد د. مزروق بطاينة

تعتبر تنمية قدرة عضو هيئة التدريس على تقديم المادة التدريسية بطرق فعالة وجذابة، و تفاعلية عامل مهم لتأكيد الدور الأساسي للنشاط للطلاب في عملية تعلمه، وبما أن مهارة التفكير الناقد يمكن أن تتحسن بالتدريب والممارسة والتعلم فإن هذه الورشة تهدف إلى التعرف على مفهوم التفكير، خصائصه، أنواعه، ومستوياته، التعرف على طرق تعليم التفكير، التعرف على مفهوم التفكير الناقد، استنتاج مهارات التفكير الناقد، وأهميتها للطلبة، تصنيف مهارات التفكير الناقد على السنوات والفصول الدراسية، تصميم مهام لتوظيف مهارات التفكير الناقد ضمن المقررات الدراسية المختلفة، تقييم مهارة التفكير الناقد.

الجمعة 1442/11/23 م

zoom

الأربعاء 1442/11/23 م - 12:00 ص

التعلم القائم على الفريق أ. ديمه العتيبي

تقدم هذه المحاضرة المبادئ الأساسية لطريقة التدريس المستندة على التعلم القائم على الفريق. تناقش المحاضرة النظرية والمبادئ التربوية التي تقوم عليها هذه الطريقة، كما سوف يتمكن المشاركون من التعرف على عملية تطبيق هذه المبادئ بالإضافة إلى الأمثلة والتطبيقات المختلفة التي يمكن استخدامها أثناء هذه العملية.

Thu. 26 Nov 2020 10:00 AM - 12:00 PM

zoom English

Creative and Active Teaching Strategies

Ms. Rania abu-baker

This workshop will present different ideas and strategies to introduce more creative and active teaching and learning in the classroom. Specifically, both concepts will be defined briefly, and strategies of active learning integrated in a creative way from syllabus to presentation style to teaching will be discussed. Attendees will share their experiences and participate in activities that promote thinking about their own classrooms and active, creative strategies.

Thu. 26 Nov 2020 12:00 - 02:00 PM

zoom English

Studies on Adult Learning

Dr. Marzoq Bataineh

This workshop tends to shed lights on Andragogy as an adult learning concept where self-directed learning continues to be important to our present-day understanding of adult learning. The objectives of this session are to explore adult learning theory, understand how it is different from pedagogy, what are the principles of adult learning, and how to apply theory into practice by transferring learning for Effective strategies for Team-Based Learning

للتسجيل من خلال الروابط المرفقة

Faculty members of any college are welcome to attend. الحضور متاح لجميع أعضاء هيئة التدريس من أي كلية.

- Please write your information and IAU email accurately when registering via Zoom.
- According to the Deanship's regulations and procedures, participants must attend a minimum of 80% of any training session to receive a certificate.
- For more information about the training programs, content and material, please visit the Deanship's portal on Blackboard.

- فضلاً كتابة معلوماتكم والبريد الإلكتروني الجامعي بدقة عند التسجيل على منصة Zoom.
- وفقاً للوائح وإجراءات العمادة، يجب حضور ما لا يقل عن 80% من البرنامج التدريسي للحصول على شهادة.
- لمزيد من المعلومات حول البرامج التدريبية المشار إليها أعلاه وللحصول على المحتوى التدريبي، يمكنكم زيارة موقع العمادة على البلاكبود.

For Inquiries |

ded@iau.edu.sa

013 33 32850

للاستفسارات |